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Summary

The Algerian novel that is written in French language is considered as well
developed compare to the Algerian novels that are written in arabic language
due to influence of the French colonists on the Algerian society. Mouloud
Faraoun is one of the authors that are influenced by both the french culture and
realism school and his ideology is illustrated in his novel “The earth and the
blood” which is a story about the circumstances of the Algerian Society during
the french colonization, where the follows realism techniques such as setting
plot, character (Title, personalities, Place, time, language and dialogue).

Résume

Le roman algerien de langue francaise est un roman a traduit les sourcis et
la souffrance de la société algérienne dans la période de colonisateur francais ce
roman était plus présent et plus développé que le Roman algérien d'expression
arabe, Mouloud Feraoun est 1’un des écrivains algérien d'expression frangais il
était réaliste dans ses romans influencé par le Courant réalisme surtout dans son
roman “la terre et le sang”, il s'est attaché a étre un témoin réaliste déchirements
de I'Algérie. on peut distinguer les caractéristiques de réalisme dans ce roman
(Titre, personage, le lieu, le temps, la langue et le dialogue).



